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УКРАЇНА  

КІРОВОГРАДСЬКА ОБЛАСТЬ  
ОЛЕКСАНДРІЙСЬКА МІСЬКА РАДА  

7 СКЛИКАННЯ 
 

ПРОТОКОЛ 
ЗАСІДАННЯ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ З ПИТАНЬ 

СТРАТЕГІЧНОГО РОЗВИТКУ ТА ПЛАНУВАННЯ, БЮДЖЕТУ І ФІНАНСІВ, 
РЕГУЛЯТОРНОЇ ПОЛІТИКИ  

 
06 вересня 2017 року      м. Олександрія 
         Зала засідань виконкому 
 
Присутні члени комісії: 5 чол. 
Відсутні члени комісії:  2 чол. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 
1. Про внесення змін до міського бюджету на 2017 рік 
2. Про відведення земельних ділянок громадянам у межах норм безоплатної приватизації та 

продовження терміну на виготовлення землевпорядної документації 
3. Про відведення земельних ділянок в тимчасове користування на умовах строкового 

сервітуту, в постійне користування, у власність (у т.ч. шляхом викупу) та в оренду 
4. Про надання гарантії Олександрійською міською радою для забезпечення виконання 

боргових зобов’язань КП «Теплокомуненерго» за договорами реструктуризації  
з НАК «Нафтогаз України»  

5. Про затвердження дислокації розміщення тимчасових майданчиків для торгівлі на 
території м. Олександрії та надання повноважень комунальному підприємству 
«Олександрійський центральний ринок» справляти плату за ринкові послуги на 
тимчасових майданчиках для торгівлі 

6. Про внесення доповнення до рішення міської ради від 16.12.2016 № 200 «Про план 
підготовки регуляторних актів міською радою на 2017 рік» 

7. Про внесення змін до рішення міської ради від 22 квітня 2016 року № 58 «Про 
затвердження Програми відшкодування частини кредитів, отриманих ОСББ на 
впровадження заходів з енергозбереження на 2016-2020 рр.» 

8. Про виділення коштів для ДНЗ № 2 
 
1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до міського бюджету на 2017 рік 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 4  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: Схвалити 
 
2. СЛУХАЛИ: Про відведення земельних ділянок громадянам у межах норм безоплатної 
приватизації та продовження терміну на виготовлення землевпорядної документації 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
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ВИРІШИЛИ: Схвалити 
 
3. СЛУХАЛИ: Про відведення земельних ділянок в тимчасове користування на умовах 
строкового сервітуту, в постійне користування, у власність (у т.ч. шляхом викупу) та в 
оренду 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: Схвалити 
 
4. СЛУХАЛИ: Про надання гарантії Олександрійською міською радою для забезпечення 
виконання боргових зобов’язань КП «Теплокомуненерго» за договорами реструктуризації  
з НАК «Нафтогаз України» 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: cхвалити 
 
5. СЛУХАЛИ: Про затвердження дислокації розміщення тимчасових майданчиків для 
торгівлі на території м. Олександрії та надання повноважень комунальному підприємству 
«Олександрійський центральний ринок» справляти плату за ринкові послуги на тимчасових 
майданчиках для торгівлі 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 3  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 2 
 
ВИРІШИЛИ: Не визначились 
 
6. СЛУХАЛИ: Про внесення доповнення до рішення міської ради від 16.12.2016 № 200 «Про 
план підготовки регуляторних актів міською радою на 2017 рік» 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: Схвалити 
 
7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 22 квітня 2016 року  
№ 58 «Про затвердження Програми відшкодування  частини кредитів, отриманих ОСББ на 
впровадження заходів з енергозбереження на 2016-2020 рр.» 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 4  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: Схвалити 
 
8. СЛУХАЛИ: Про роботу КУ «Олександрійське радіомовлення» 
 
ВИСТУПИЛИ:  

Заріцький В.В., депутат міської ради, щодо доцільності діяльності даної установи. 
Гриценко С.П., запропонував вивчити питання. У разі необхідності подати проект 

рішення міської ради на наступну сесію. Доручити вивчити це питання голові постійної 
комісії Гриценку С.П. 
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ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 2  «ПРОТИ» - 1  «УТРИМАЛИСЬ» - 2 
 
ВИРІШИЛИ: не визначились 
 
9. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів на ремонт ЛОР відділення міської лікарні № 1 
 
ВИСТУПИЛИ:  

Заріцький В.В., депутат міської ради, запропонував включити в перелік ремонтних 
робіт об’єкт – ЛОР відділення міської лікарні № 1 при формуванні та затвердженні міського 
бюджету на 2018 рік 

. 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: схвалити 
 
10. СЛУХАЛИ: Звернення громадянки міста щодо зниження орендної ставки до 3% з 
01.02.2015 
 
ВИСТУПИЛИ:  

Гриценко С.П., з пропозицією доручити управлінню приватизації, оренди майна та 
землі міської ради вирішити дане питання в законний спосіб для подальшого розгляду 
комісії 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: схвалити 
 
11. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів в сумі 100 тис.грн для СК «Захист» 
 
ВИСТУПИЛИ:  

Гриценко С.П. 
  

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: доручити голові комісії Гриценку С.П. до сесії вивчити дане питання 
 
12. СЛУХАЛИ: Про звернення щодо ремонту даху на житлових будинках  
 
ВИСТУПИЛИ:  

Гриценко С.П. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: вивчити питання 
 
13. СЛУХАЛИ: Звернення територіального центру щодо використання електроенергії 
 
ВИСТУПИЛИ:  

Гриценко С.П. 
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ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: надати звернення від комісії до фінансового управління для вивчення і 
врегулювання питання 
 
14. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів у сумі 450 тис.грн для ремонту ліфта по вул. 
Козацькій, 41 
 
ВИСТУПИЛИ:  

Олійник Н.В., депутат міської ради 
 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: включити видатки у сумі 450 тис.грн на ремонт ліфту по вул. Козацькій, 41 
 
15. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів для ДНЗ № 2 
 
ВИСТУПИЛИ: Жежеря В.О. 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5  «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: Доручити голові бюджетної комісії для вирішення даного питання 
 
 
 
 
 
Голова комісії         С. ГРИЦЕНКО 
 
Секретар комісії        Н. ОЛІЙНИК  


